
Çavuşoğlu İsmail Yeşilyurt İmam Hatip Ortaokulu 

10.06.1964 tarihinde Trabzon´un Yorma ilçesi Tandırlı köyünde dünyaya geldim.İlköğretimi Tandırlı köyünde 
tamamladım.1982 tarihinde evlendim.Üç kız ve bir erkek çocuk babasıyım. 

  

          1983 yılında Adana İncirlik Hava Üssü Şantiyesinde iş hayatıma usta olarak başladım.Anadolunun hemen 
her yöresinde olduğu gibi Karadeniz Bölgesinde de iş imkanı yok denilecek kadar az olduğundan göçün yoğun 
olduğu seksenlerin başında Bursa´nın Gemlik ilçesine kiracı olarak yerleştim.Yaklaşık 7-8 ay kaldıktan sonra 
gördüm ki buradada iş imkanları kısıtlı.1985 yılında İstanbula geldim ve Esenyalı Fatih Mahallesine yerleştim ve 
halen burada oturmaya devam etmekteyim.1986 yılında özel bir inşaat firması bünyesinde Libya´ya gittim ve 
beş yıl formen olarak çalıştım.beş yıldan sonra kesin dönüş yaptım.1992 yılında mahallemde iş hayatıma tekrar 
başladım. 

  

          Çavuşoğlu Yemenler Şirketini kurduğumda yıl 2002 idi.Bu tarihte müteaitliğe resmen başlamış 
oldum.İnşaat sektöründe faaliyet gösteren beşten fazla firma ile iş hayatıma devam etmekteyim.Mahallemize 
daha çok hizmet edebilmem için muhtarlığa aday oldum.Sevgili Fatih Mahallesi sakinleri bir oy fark ile bizi 
muhtarlık görevine layık gördüler.Halen 2.Dönem muhtarlığa devam etmekteyim.Çevremizdeki okullara,sivil 
toplum kuruluşlarına elimden geldiğince maddi ve manevi destek vermeyi bir borç bilmekteyim.Sağlığım ve 
ömrüm vefa ettiği sürece bu görev benim için öncelikli olacaktır.Bu okulların ve kuruluşların saygı değer 
yöneticilerinin,bizim naçizane çabalarımızla her zaman takdirle karşılaşmış olamaları da bize ayrıca onur 
vermektedir. 

  

          Okul binası inşa etme kararını neden ve nasıl aldık?Muhtar olduktan sonra gördük ki mahallemizde çok 
büyük okul sıkıntısı var.Sınıflarda 50-55 yavrumuz iç içe ders işliyorlar.Buna gönlümüz razı olmadı.Arsa durumu 
hazineyle ihtilaflı olan şu an okulumuzun üzerinde olduğu arsayı bürokratik pürüzlerini halledip okul yapmaya 
karar verdik.Sayın Beldiye Başkanımız ve Kaymakam Bey ile beraber kimi itirazlara ve karşı duruşlara rağmen 
okulumuzu yaptık.Sonra Belediye Başkanımızla istişare yaparak İmam Hatip Ortaokulu olarak öğretime 
başlaması şeklinde görüş bildirdik.Değerli Fatih Mahallesi sakinleri de beklentilerimizin üzerinde öğrencimizi 
kayıt ettirerek bizim bu öngörümüzü teyit ettiler. 

  

      Allah hayırlı eylesin.Allah tekrarını nasip eder işallah. 

  

 


